
Vastgesteld verslag Presidium 

Ongewijzigd vastgesteld in de presidiumvergadering van 22 maart 2018 

Datum 01-02-2018 

Tijd 16:00 - 17:30 

Locatie CR Kamer secretaris 

Aanwezig H.C.R.M. de Wijkerslooth, K. Boonen, P. Beerten, A. van der Weiden, S. den 

Breejen, M. Beenackers, P. Bemelmans, J. van Aaken 

Afgemeld  J. van Happen (vervangen door A. van der Weiden) 

Omschrijving  

 

 Omschrijving 

1 Opening 

2 Vaststellen verslag van de vorige presidiumvergadering + actielijst 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. De actielijst wordt besproken. 

 

3.1 Lange Termijn agenda 

Het college programma is vastgesteld op 30 januari. Hierin worden de mijlpalen 

benoemd voor de onderwerpen op de LTA die voortkomen uit de 

programmabegroting 2018 (de groene regels). Tevens zijn nieuwe mijlpalen 

benoemd voor bestaande onderwerpen die al op de LTA staan (roze regels). 

Vanwege het tijdstip van aanleveren bij de griffie zijn deze gegevens nog niet 

verwerkt in de LTA. 

 

Mevrouw  Beenackers vraagt naar de onderwerpen waar vraagtekens bij staan. 

Mevrouw Van Aaken licht toe dat dit onderwerpen zijn waarbij men afhankelijk is van 

externe partijen. 

 

De heer Boonen vraagt waarom de vervanging van de technische installatie in de 

raadzaal pas in het najaar is gepland. Mevrouw Van Aaken licht toe dat dit is 

vanwege andere werkzaamheden m.b.t. restyling van de gemeentehuizen in 

Valkenswaard en Heeze-Leende. 

P. Bemelmans heeft het Plan van Eisen dat in Valkenswaard is gebruikt opgevraagd. 

Indien dit PvE voldoet is een versnelling mogelijk. 

 

 

3.2 Lange Termijn Agenda (bericht veiligheids regio) 

Het bericht van de Veiligheidsregio dat geen kadernota wordt aangeboden aan de 

raad wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

4.1 Activiteitenplanning 

De heer Van der Weiden vraagt of het noodzakelijk is om de informatieavond over 

organisatieontwikkeling nog voor de verkiezingen in te plannen. (27 februari). 
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Mevrouw Van Aaken licht toe dat het gewenst is om dit af te sluiten met de huidige 

raad: Hoe ver staan we nu, wat is er allemaal gedaan. 

Tevens wordt op deze avond het ambtelijke overdrachtsdossier toegelicht. Per 

programma wordt op een A4 een terugkoppeling gegeven in relatie met het 

raadsprogramma: wat is er bereikt – wat moet er nog gebeuren. 

Mevrouw Beenackers vond het overdrachtsdossier in 2014 wel van goede kwaliteit 

maar wel erg uitgebreid. 

De heer Boonen vond het overdrachtsdossier in 2014 te uitgebreid en bovendien te 

laat. 

Mevrouw Van Aaken zegt toe dat het nu compacter wordt gemaakt, met eventuele 

doorverwijzingen naar onderliggende stukken. 

 

4.2 Planning jaarrekening 

De heer Beerten merkt op dat het eigenlijk gewenst is de jaarrekening een cyclus 

eerder te ontvangen met het oog op de kadernota maar heeft er begrip voor dat dit 

niet mogelijk is. 

De planning wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

5 Concept agenda vergadering adviescommissie 20 februari 2018 

Het raadsvoorstel Formeel verzoek Goorstraat ontbreekt nog. Dit komt op dinsdag 6 

februari in het college. 

 

De heer Boonen heeft de motivering voor agendering brief Toezichtbevindingen 

provincie Noord- Brabant m.b.t. de begroting 2018 aangeleverd: 
In het verleden is de toezichtsbrief van de Provincie vaak gebruikt in de politieke 
debatten van onze gemeenteraad, m.n. bij de begroting. CrA wil de toezichtsbrief 
2018 dan ook niet onbesproken voorbij laten gaan. 

 

Wethouder Van Tulden heeft gevraagd om het bestuur van de Borgh uit te nodigen 

als gast voor de vergadering van de adviescommissie. Het presidium stemt hiermee 

in. 

 

De conceptagenda voor de vergadering van de adviescommissie van 20 februari 

wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Voor de raadsvergadering van 6 maart wordt een advies aan de voorzitter van de 

raad voorbereid voor de benoeming van de commissie onderzoek geloofsbrieven. 

Voor de commissie worden benoemd de heren Den Breejen, Van der Weiden, Oud en 

Van Lint. 

 

6 Evaluatie vorige commissievergadering/raadsvergadering 

De instellingen van de camera’s waren tijdens de vergadering van de 

adviescommissie verlopen. De leverancier heeft dit inmiddels hersteld. 

  

Informatieavond(en) 
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Mevrouw Beenackers, mevrouw Bruggink en de heer den Breejen dringen er op aan 

dat ook tijdens informatieavonden de geluidsinstallatie wordt gebruikt omdat de 

avond anders moeilijk te volgen is. 

Mevrouw Beenackers wijst er nogmaals op dat ze het betreurt dat de opkomst bij 

informatieavonden minimaal is. Door de avonden te bezoeken wordt onder andere 

voorkomen dat op een later tijdstip allerlei vragen worden gesteld die al zijn 

beantwoord tijdens deze avonden. 

 

Raadsvergadering: 

Mevrouw Beenackers heeft zich net als de heer Boonen erg gestoord aan de metafoor 

die door de heer Strik werd gebruikt bij de behandeling van het raadsvoorstel 

Randweg Zuid. 

 

De heer De Wijkerslooth stelt de vraag hoe uitgebreid een stemverklaring mag zijn. 

Het presidium steunt hem en verzoekt hem er op toe te zien dat deze beknopt blijft 

en geen reden kan zijn tot een vervolg van het debat. 

Ook wijst de heer De Wijkerslooth er op dat bij behandeling van schriftelijke vragen 

o.g.v. het RvO alleen de steller aanvullende vragen kan stellen. 

 

7 Gemeenteraadsverkiezingen 

7.1 Voor de verkiezingen 

In verband met andere afspraken wordt een nieuwe datum geprikt voor de 

bijeenkomst vertrouwenscommissie benoeming burgemeester i.o. die was gepland 

op 22 februari. 

 

De memo verkiezingskrant met afspraken Grenskoerier is eerder toegezonden aan 

de fractievoorzitters. Zij hebben allen hiermee via mail ingestemd. 

 

Poster “Elke stem telt” op verkiezingsborden wordt extern geproduceerd. Het is 

technisch niet mogelijk om alle logo’s van deelnemende partijen te gebruiken. 

Daarom worden alle deelnemende partijen in een zelfde lettertype op de poster 

vermeld. Kosten bedragen ca € 400,00 

 

Stand van zaken VOG’s 

ELAN maakt geen gebruik van de aangeboden mogelijkheid om de VOG-aanvragen 

te vergoeden. De eerste kandidaten op de lijst zijn ook nu reeds raadslid en daarom 

heeft de partij  besloten geen gebruik te maken van de regeling. 

 

Verkiezingsavond: 

De organisatie is in handen van het college. Afdeling communicatie zorgt voor 

presentatie van de uitslagen op een scherm. Presentatie van de uitslagen gebeurt 

door de heer De Wijkerslooth. 

Omdat de eerste uitslagen pas rond 23.00 uur verwacht worden begint de avond om 

22.00 uur. Deze vindt plaats in de raadzaal in het gemeentehuis. 

Er worden circa 100 tot 150 mensen verwacht. 
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7.2 Na de verkiezingen 

Het globale inwerkprogramma voor nieuwe raadsleden is opgenomen in het Jaarplan 

griffie (agendapunt 8). Concrete invulling gebeurt later omdat dit mede afhankelijk is 

van het aantal nieuwe raadsleden. 

Er wordt nagegaan of sommige onderdelen in A2-verband kunnen worden 

uitgevoerd.  

Het presidium geeft de voorkeur aan uitvoering van het inwerkprogramma op 

dinsdagavond en een uitgebreide inwerksessie op een zaterdag kort na de 

verkiezingen (onder voorbehoud 7 april). 

 

De burgemeester en griffier bereiden een stuk voor ter bespreking met lijsttrekkers 

van de politieke partijen (en hun secondanten) hoe na de verkiezingen de 

onderhandelingen vorm moeten krijgen. 

Na bespreking met de gemeentesecretaris zal dit stuk ook ter kennisname naar de 

leden van het presidium gestuurd worden. 

 

8 Jaarverslag 2017 en Jaarplan 2018 griffie 

Er zij reacties ontvangen van ELAN, CDA en PvdA. Deze zijn verwerkt in het voorstel 

introductieprogramma. 

Het jaarverslag is aangevuld met de financiële verantwoording. Er staat nog een 

vraag open met betrekking tot de aanzienlijke overschrijding van de kosten 

vergoedingen raadsleden. 

 

Het jaarverslag 2017 en jaarplan 2018 worden goedgekeurd. 

 

9 Evaluatie open dag 

Er zijn ongeveer 400 bezoekers geweest tijdens de open dag. 

Mevrouw  Beenackers vond de open dag goed opgezet en georganiseerd. Jammer 

was dat er weinig mensen naar de raadzaal kwamen. 

Het thema “Mijn burgemeester” was wel drukbezocht. Er werden in totaal 60 kaarten 

ingeleverd. 

Het thema “Politiek Actief” heeft tot nu toe geen aanmeldingen opgeleverd. 

 

Overige opmerkingen: 

De nieuwjaarstoespraak was in het kantine gedeelte niet hoorbaar (M. Beenackers); 

De nieuwjaarstoespraak mag korter (P. Beerten); 

Als de nieuwjaarstoespraak is uitgeschreven, kan deze later ook worden 

gepubliceerd (K. Boonen); 

Jaarlijkse uitvoering van de open dag is niet haalbaar in verband met inzet 

medewerkers (J. van Aaken). 

 

10 Evaluatie Rekenkamercommissie 

Volgende week is een exit gesprek ingepland met de heer Van den Heuvel.  
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Naar aanleiding van de evaluatie is het onderstaande voorstel door de griffiers van 

de A2 gemeenten gedaan. Het voorstel is inmiddels overgenomen door het 

presidium van Valkenswaard. 

 
 “Voorstel is om een werkgroep bestaande uit leden uit de drie “nieuwe raden”, na de 
zomervakantie 2018 nieuwe leden voor de Rkc te laten werven. Uiteraard wordt deze 
werkgroep dan ondersteund door de drie griffiers.  
De formele benoeming van de nieuwe leden dient door de drie raden te gebeuren.”  
 
Het presidium neemt dit voorstel over, maar ziet graag toegevoegd: 
“De aanwijzing van de leden werkgroep dient zo spoedig mogelijk na de 
gemeenteraadsverkiezingen plaats te vinden”. 

 

11 Verantwoording fractiebudgetten 

 

Het presidium stemt in met vaststelling van de fractieverantwoordingen 2017 en 

uitbetaling van de fractievergoedingen 2018 en de daarbij behorende reserveringen. 

 

12 Rondvraag & Mededelingen 

Mevrouw Van Aaken meldt dat het MT lid mevrouw Hendrikx vertrekt naar de 

gemeente Heusden. 

 

Mevrouw Beenackers vindt dat de informatie voor de presentatie Sociaal domein erg 

laat aangeleverd werd. Hierdoor is het niet mogelijk om de avond goed voor te 

bereiden. 

 

13 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 17.30 uur 

 

 

Aldus vastgesteld door het presidium van de gemeente Cranendonck in de 

presidiumvergadering van 22 maart 2018. 

 

 

De griffier, 

Mr. P.J.F. Bemelmans 

 

De voorzitter, 

Mr. H.C.R.M. de Wijkerslooth 

 

 


